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Protokół Nr 4.2024 

z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

w dniu 19 sierpnia 2024 r. godz. 9:00 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzenie otworzyła pani Joanna Michałek – Przewodnicząca Komisji. Na wstępie powitała 

wszystkich członków komisji, jak również osoby zaproszone. 

Posiedzenie rozpoczęte o godz. 9:00 

W posiedzeniu Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej uczestniczyło 8 członków komisji 

na ogólną liczbę 9 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. Brak pana M. Wróblewski – nieobecność nieusprawiedliwiona. Ponadto w posiedzeniu 

udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 

wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem ww. protokołu.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

,,Za” – 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława 

Słowik, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek), ,,przeciw” - 0 głosów, ,,wstrzymało się” 

– 0  głosów. 

Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia.  

Projekt porządku posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przedstawienie informacji kierownika Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki z zakresu 

bieżącej realizacji zadań. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu: 

a) w sprawie przyjęcia „Program współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 

rok”, 

b) w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych placówek zapewniających opiekę 

i wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania 

prowadzonych przez Powiat Opatowski, 

c) w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 

w Opatowie. 

6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu: 
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a) w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Opatowskiego na lata 2024-

2027 z perspektywą do roku 2031”. 

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 – 2028, 

c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok. 

7. Sprawy organizacyjne. 

8.  Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

,,Za” – 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława 

Słowik, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek), ,,przeciw” - 0 głosów, ,,wstrzymało się” 

– 0  głosów. 

Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.4. Przedstawienie informacji kierownika Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki z zakresu 

bieżącej realizacji zadań 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez pana Marka Gołasę – Kierownika Wydziału 

Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, który przedłożył informację stanowiącą załącznik nr 5 i 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała czy nastąpiły jakieś zmiany na 

kierowniczych stanowiska w placówkach oświatowych. 

 

Odpowiedzi udzielił pan Kierownik, który poinformował, iż konkursy trwają i poprosił aby dać mu czas 

na przedstawienie całokształtu sytuacji po skończonych procedurach konkursowych. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Kazimierz Żółtek, który zapytał o strzelnicę wirtualna w naszych 

placówkach. 

 

Odpowiedzi udzielił pan Kierownik, który wskazał, iż jest możliwość pozyskania takiej strzelnicy. 

Dodał, iż jest to element szkolenia i jeśli w szkołach pojawia się takie zajęcia to trzeba będzie spełnić 

wszystkie normy i dostosować do nauczania młodzieży. 

 

Pani Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania do przedstawionej informacji 

kierownika Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki z zakresu bieżącej realizacji zadań. 

 

Wobec braku głosów przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.5. Zaopiniowanie projektów  uchwał Rady Powiatu: 

a) w sprawie przyjęcia „Program współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 

rok”. 
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Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Program współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok”, następnie zapytała 

czy ktoś ma pytania bądź uwagi. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Mikołaj Szczygieł, który o kwotę jaka powiat przeznaczył na 

turniej piłkarski w Wojciechowicach. 

 

Odpowiedzi udzielił pan Marek Golasa, który poinformował, iż będzie to kwota ok. 1000 zł, 

dodał, iż czeka jeszcze na ostateczne rozliczenie. 

 

O zabranie głosu kolejno poprosiły pani Wiesława Słowik i pani Bożena Kornacka, które 

w pełni poprały tego typu przedsięwzięcie, gdyż ważne jest aby wspierać młode talenty. 

 

Wobec braku dalszych pytań, pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt 

uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, 

Wiesława Słowik, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek), „ przeciw”- 0 głosów, 

„wstrzymało się”- 0 głosów. 

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

b) w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych placówek zapewniających opiekę i 

wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania 

prowadzonych przez Powiat Opatowski. 

Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 

ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych placówek zapewniających opiekę i wychowanie 

uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania prowadzonych 

przez Powiat Opatowski, następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi. 

 

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych placówek zapewniających 

opiekę i wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem stałego 

zamieszkania prowadzonych przez Powiat Opatowski, pytając, kto jest za jego pozytywnym 

zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, który 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 
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„Za” – 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, 

Wiesława Słowik, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek), „przeciw” – 0 głosów, 

„wstrzymało się” – 0 głosów. 

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

c) w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 

w Opatowie. 

Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 

utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie, 

następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Mikołaj Szczygieł, który zapytał na jakim etapie jest rekrutacja  

ile osób będzie mogło tam przebywać. 

 

Odpowiedzi udzielił pan Marek Gołasa, który wskazał, iż jest to temat rozwojowy i ze 

rekrutacje będziemy mogli zacząć dopiero w chwili odbioru Bursy. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała czy Bursa jest już 

wyremontowana i przygotowana dla młodzieży. 

 

Odpowiedzi udzielił pan Starosta, który wskazał, iż trwa jeszcze adaptacja budowlana 

i planowany odbiór będzie końcem tego miesiąca.  

 

O zabranie głosu ponownie poprosił pan Mikołaj Szczygieł, który zapytał, ile osób będzie tam 

zatrudnionych. 

 

Odpowiedzi udzieliła pani Małgorzata Jalowska – Wicestarosta, która powiedziała, iż będzie 

to 5 osób. 

 

Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu 

Szkół Nr 2 w Opatowie, pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, który 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9. 

„Za” – 8 głosów (Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, 

Wiesława Słowik, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek), „przeciw” – 0 głosów, 

„wstrzymało się” – 0 głosów. 

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia. 
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Ad. 6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu: 

a) w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Opatowskiego na lata 

2024-2027 z perspektywą do roku 2031”. 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Joannie Masiata – Tomaszewskiej – 

przedstawicielowi firmy opracowującej niniejszy program, która przedstawił krótka 

prezentację poruszając w niej najważniejsze kwestie. 

 

Pani Przewodnicząca komisji zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi. 

 

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu 

uchwały. 

 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 12 do niniejszego projektu uchwały. 

 

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 – 2027. 

Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali materiał z treścią ww. 

projektu uchwały, zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Mikołaj Szczygieł, który zapytał o zwiększenie środków o 330 

tys. zł na inwestycje we Włostowie oraz przeniesienie środków na pałac Karskich. 

 

Odpowiedzi udzielił pan Starosta, który powiedział, iż jeśli chodzi o pałac Karskich to są 

zaplanowane dwa etapy – pierwszy etap to odkrzaczenie terenu a drugi to inwentaryzacji. 

Przenosimy te środki gdyż nie damy rady tego zrobić w tym czasie. Odnosząc się do inwestycji 

we Włostowie pan Starosta poinformował, iż na najbliższej sesji obecny będzie pan mecenas, 

który prawnie zajmuje się ta inwestycja i odpowie na wszystkie pytania. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która poprosiła aby przed sesja mogła 

otrzymać zestawienie kwot jakie zostały już zainwestowane w inwestycje we Włostowie 

z rozróżnieniem na środki powiatu i zewnętrzne. 

 

Radny Mikołaj Szczygieł również poprosił o takie zestawienie. 

 

Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego 

projektu uchwały. 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 13 do niniejszego projektu uchwały. 

 

c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok. 

Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, że zmiany w budżecie są tożsame, co w projekcie 

uchwały dot. zmian w wieloletniej prognozie finansowej. Następnie zapytała, czy  są pytania 

do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
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Wobec braku pytań pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do omawiania  

kolejnego projektu uchwały rady powiatu. 

 

Wobec braku pytań pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.7. Sprawy organizacyjne. 

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała czy już odzyskaliśmy pomieszczenia 

w ZS w Ożarowie im. Mari Skłodowskie - Curie zajmowane przez stowarzyszenie. 

 

Odpowiedzi udzielił pan Starosta, który poinformował  iż jeszcze ciągle toczy się postepowanie 

sądowe i jeszcze ich nie odzyskaliśmy, ale musi zapytać mecenasa Latocha na jakim jest etapie. 

Pan Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie. 

 

Wobec braku zgłoszeń pan Przewodniczący przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia. 

 

Ad.8. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący komisji podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 10.15).  

 

Protokołowała: 

Sylwia Lenart 

Przewodnicząca 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

 

Joanna Michałek 


